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Obec Skalièka  è. 27 prosinec 2011

Milí obèané,

letošní konec roku se nezadržitelnì blíží a 
každému z nás se zdá, ten aktuální 
kalendáøní rok èím dál kratší než ty 
pøedešlé. Není tomu tak, každý rok má 
stejný poèet dnù a stejný poèet hodin, ale v 

tomto roce to pro nás bylo obzvláš� jiné a èasovì nároèné,  zabývali jsme se  
soutìžemi, prezentacemi a dalšími aktivitami, které v bìžném roce 
nezažíváme. Mìli jsme nìkdy povinností až nad hlavu a akce se vzájemnì 
propojovaly a navazovaly na sebe. 

Vše jsme spoleènými silami  zvládli, ikdyž to nìkdy 
bylo „nadoraz“. Nyní pøed námi èekají Vánoce, 
nejkrásnìjší svátky v roce a my se budeme moci na 
chvíli zastavit, odložit  všechny  chmury, trable, 
starosti… a  vychutnat si kouzlo vánoc, navštívit 
pøátelé, zazpívat si a vìnovat se dalším pøíjemným 
záležitostem, na které nám po celý rok nezbýval 
èas…..Všem pøeji, aby si tento èas našel a prožili 
jste tyto svátky v pohodì a ve zdraví.

Vánoèní pøání a podìkování

Chtìla bych touto cestou podìkovat všem spolkùm , jmenovitì: Hasièùm, Sokolùm, 
Vèelaøùm, Myslivcùm, Trampùm, Základní a mateøské škole,  Skalagru, a.s., Domovu Vìtrný mlýn, 
podnikatelùm v obci , dìtem a obèanùm za pøíkladné prezentování naší vesnice v soutìži Vesnice roku 2011 a  
Strom roku 2011 a za další aktivity, které se po celý rok v obci konaly a popøát pokojné svátky vánoèní, plné 
pohody, radosti a vzájemného porozumìní a do nového roku 2012 hlavnì 
pevné zdraví , elán a  životní optimismus. Dìtem bohatého Ježíška!



Soutìž Vesnice roku 2011

Nechci se opakovat  a popisovat Vám 
vše co pøedcházelo této soutìži a také 
jak celé hodnocení, vyhlašování a 
pøedávání probíhalo. To jste mohli 

zaregistrova t v minulém èísle zpravodaje,  v 
regionálním tisku nebo osobnì v Luhaèovicích.  Tento rok se stal  pro mnì i pro všechny obèany Skalièky 
nezapomenutelným a pøinesl hodnì zážitkù a neèekaných pøekvapení a zvratù a tou  poslední závìreènou teèkou, 
o kterou se chci s Vámi podìlit  bylo pøijetí všech tøinácti finalistù u prezidenta republiky Václava Klause a také 
pøijetí v senátu a poslanecké snìmovnì. Tento den popsala tajemnice  Spolku pro obnovu venkova Kateøina 
Kapková, která byla tohoto slavnostního dne také pøítomna:

Vítìzové Vesnice roku 2011 navštívili Senát, Poslaneckou snìmovnu a Pražský hrad  
Vítìze krajských kol soutìže Vesnice roku 2011 pøijal v úterý 6. prosince na Pražském hradì prezident republiky 
Václav Klaus, v Senátu jeho pøedseda Milan Štìch a v Poslanecké snìmovnì pøedsedové Stanislav Polèák a Pavol 
Lukša. 
Úterní návštìva Senátu, Snìmovny a Hradu byla slavnostní teèkou za již sedmnáctým roèníkem soutìže, která 
se zrodila na pùdì Spolku pro obnovu venkova ÈR. „Pøed lety jsme do vítìzné obce pozvali pana prezidenta 
Havla a ten nám na oplátku nabídl pøijetí všech regionálních vítìzù na Hradì. Z nápadu se stala tradice, ve které 
pokraèuje i pan prezident Václav Klaus,“ vysvìtlil pøedseda Spolku a starosta obce Bìlotín Eduard Kavala a 
dodal: „Nejde však jen o formální potøesení rukou, ale také o otevøenou, asi hodinovou diskuzi nad 
momentálními problémy našeho venkova.“

Do Prahy se však nesjeli pouze absolutní krajští vítìzové. Na slavnostní pøijetí do Senátu dostali pozvání také 
èerství držitelé stuh zelených, oranžových, modrých a bílých. Pozdravit je pøišel mimo jiné i ministr zemìdìlství 
Petr Bendl. Dalšími, kdo k nim promluvil, byli pøedseda Senátu Milan Štìch, senátorka Jana Juøenèáková, 
námìstek MMR Michal Janeba, Jiøí Vaèkáø z MMR a Antonín Lízner ze SMO. 
Na Pražský hrad už pokraèovali jen starostové, ocenìní zlatou stuhou.  „To je  zajímavé. Nìkteøí jste   s sebou 
vzali manželky, jiní místostarosty nebo finanèní poradce,“ zavtipkoval prezident, když se mu ocenìní jeden po 
druhém pøedstavili. Od pøedsedy Spolku pøevzala hlava státu dárkový koš plných venkovských produktù jako 
jsou jablka, hrušky, slivovice, med a ovocný mošt

Tøetí zastavení mìli vítìzové krajských kol Vesnice roku 2011 v Poslanecké snìmovnì. Tam s nimi usedli ke stolu 
pøedseda výboru pro veøejnou správu a regionální rozvoj Stanislav Polèák, pøedseda zemìdìlského výboru 
Pavol Lukša, námìstek MZe Juraj Chmiel, poslankynì za Olomoucký kraj Jitka Chalánková a Jiøí Vaèkáø z 
MMR.  Mimo jiné se jejich debata se starosty toèila kolem nespravedlivého systému pøerozdìlování daní. 
Tøešnièkou na dortu slavnostního dne a již tradièním dárkem Spolku pro starosty byla  veèerní návštìva 
divadelního pøedstavení. Tentokrát to byla komedie  Drahouškové v divadle Kalich. Výkony Jany Paulové, 
Pavla Zedníèka a Davida Suchaøípy byly skuteènì excelentní.

 …A mì nezbývá, nic jiného dodat  než , že tento den byl  opravdu výjimeèný , a tìší mì, že jsme mohli spolu s 
Jarkem Vozákem obec reprezentovat v Praze a Skalièka se dostala do velkého podvìdomí díky soutìži Vesnice 
roku 2011!

Finanèní ohodnocení z této soutìže
1 . místo v Olomouckém kraji                                        100 000 Kè (od Olomouckého kraje)
                                                                                        1 000 000 Kè  (od MMR)
3. místo v ÈR                                                                 800 000 Kè  ( od MMR)

             40 000 Kè  ( od SMO)

Finanèní èástka ve výši 100 tis. Kè, byla použita na vyhodnocení soutìže (29.7.2011), èástka 40 tis. Kè byla 
použita na nákup dataprojektoru+ plátno, vánoèního osvìtlení na strom u èekárny, 2 x termo konvice  s 
regulátorem teploty, fotoaparát. Èástky od MMR budou vyèerpány v pøíštím roce dle podmínek dotaèního 
titulu MMR. Za tyto dotace bude zateplena fasáda sokolovny a vymìnìna okna a dveøe, opraveny chodníky v 
obci, které jsou na obecních pozemcích a zrekonstruována silnice od Mrhalového smìrem k bytovkám. Snad 
výše tìchto èástek bude na všechny investice dostaèující.



Informace z obce

l  Revitalizace obce – máme za sebou dlouho oèekávanou investièní akci, která nám 
zmìnila na poèátku obce kompletnì její vzhled. Názory na tuto revitalizaci jsou rùzné 
(betonové námìstí, špatnì øešená situace parkovištì u obchodu, kontejnerové stání mìlo být na 
jiném místì, chybí nájezdový ostrùvek pro autobusy, moc svìtel, apod). Celý tento projekt mìl 
hlavnì øešit bezpeènost dìtí u školy, sokolovny a obchodu, zpomalení tohoto úseku zúžením krajské 
komunikace a hlavnì odstranìní nevhodných chodníkù, po kterých radìji nikdo nechodil , aby si nezpùsobil 
nìjaké zranìní. Celou situaci jsme v prùbìhu stavby vyhodnocovali, ale není možné se zavdìèit všem , kteøí 
podávali v prùbìhu stavby pøipomínky. Mohly se uèinit pouze malé kompromisy, které výraznì nezasáhly do 
celého díla, protože by nám mohla být odejmuta dotace v pøípadì, že bychom se nedrželi projektu.

l  Chodník ke høbitovu – chodník se zrealizoval dle èasového harmonogramu, dotace byla 
poskytnuta z loòského vítìzství oranžové stuhy a na jaøe by mìla být zrekonstruována komunikace od 
høbitova po zámecký park Správou silnic Olomouckého kraje 

l  Oprava polních cest - obdrželi jsme dotaci na opravu polních cest od Hégrového smìrem k 
Èernotínským skalám a od èistièky smìrem k Beèvì. Práce byly zhotoveny v mìsíci øíjnu a listopadu. Cena 
díla 445 tis. Kè, náš spolupodílí je pouze ve výši 44 tis. Kè

l  Hlubocký potok – nyní probíhá zpevnìní bøehù a vyèištìní toku Hlubockého potoka od Rekového 
smìrem k èistièce, tuto akci vykonává správce toku Povodí Moravy, s.p. Celá akce by mìla pøispìt k lepšímu 
prùtoku pøi zvýšené hladinì vody pøi povodních.

l  Kompostéry – z Mikroregionu Hranicko pøišla pozitivní zpráva , a sice, projekt Kompostéry do obcí 
je podpoøen! Nyní se zpracovává výbìrové øízení na nákup kompostéru a v mìsíci bøeznu-kvìtnu 2012, 
budou mít pøihlášení zájemci kompostér na svých zahrádkách. V tomto období bude taktéž øešen 
desetiprocentní spolupodíl zájemcù o kompostér.

l  Úøední deska Obecního úøadu – nová úøední deska je nyní umístìna u vjezdu k obecnímu 
úøadu. Vitríny u pošty budou sloužit spolkùm v obci.

l  Poplatky za komunální odpad, psy a stoèné – ještì poøád jsou obèané, kteøí nemají tento 
poplatek zaplacen, prosím o úhradu v opaèném pøípadì bude vymáhání pøedáno exekutorskému úøadu

l  Kadeønický salón – provozuje Martina Idesová, otevøeno každý ètvrtek
l  Kosmetický salón – provozuje Jitka Hlobilková, otevøeno každé úterý, 

nebo po telefonické dohodì

Odpady
l  Skládka biodpadu v areálu Skalagra, a.s. je od prosince uzavøená.
l  Svoz tetrapakových odpadù probìhne v mìsíci lednu
l  Svoz komunálního odpadu bude probíhat dle nastaveného ètrnáctidenního 

intervalu
l  Obèané Skalièky mají poøád možnost odvézt velkoobjemný a nebezpeèný 

odpad na provozovnu do spoleènosti Ekoltes, a.s. Hranice po pøedchozí domluvì na 
obecním úøadì!

Skládka kameniva a hlíny u ÈOV
l  Tato skládka slouží pouze pro obecní úèely, je zakázáno skládkovat materiály a jiné nebezpeèné látky 

na tuto skl ádku bez pøedchozí domluvy na obecním úøadì !



Usnesení
Usneseníze schùze zastupitelstva obce 

Z mimoøádné schùze zastupitelstva Skalièka konané dne 
obce Skalièka konané dne 19.9.201119.8.2011

v kanceláøi Obecního úøaduv salónku Hospùdky u Bagarù

Zastupitelstvo obce schvaluje:Zastupitelstvo obce schvaluje:
l 55/ZO-2011 – rozpoètové opatøení è. 3/2011 

l 44/ZO-2011 - rozpoètové opatøení 
dle pøedloženého návrhu

2/2011 dle pøedloženého návrhu
l 45/ZO-2011 - nejvhodnìjší nabídku na Zastupitelstvo obce povìøuje starostku:

realizaci veøejné zakázky“Chodník ke høbitovu“ l  k provádìní rozpoètových zmìn týkajících se 
dle doporuèení výbìrové komise, firmu Pavel pøidìlených dotaci do konce roku 2011, konkrétnì 
Ulrych - Stavitel, Bystøice p/H, cena zakázky 1 se bude jednat o dotace z MMR na realizaci zakázky 

„Chodník ke høbitovu“ , „ Oprava povodòových 000 902
škod na místních komunikacích“ a dotace pro ZŠ a l 46/ZO/2011 - smlouvu o dílo s firmou 
MŠPavel Ulrych – Stavitel na realizaci veøejné 

zakázky „Chodník ke høbitovu“
l 47/ZO-2011 - smlouvu s ROP na 

Usnesenírealizaci projektu „Revitalizace návsi“
ze schùze zastupitelstva obce Skalièka l 48/ZO-2011 - prodej stavební parcely è. 

konané dne 31.10.2011518/108 - p. Novosad Jiøí, Provodovice 8 za 
cenu 290,- Kè/m2 v salónku Hospùdky u Bagarù
l 49/ZO-2011 - prodej stavební parcely è. 

518/110 - p. Zvirinský Milan, Hranice za cenu Zastupitelstvo obce schvaluje:
290,- Kè/m2 l 56/ZO-2011 – rozpoètové opatøení è. 
l 50/ZO-2011 - prodej stavební parcely è. 5/2011 dle pøedloženého návrhu

518/135 - manželùm Kroèovým, Hranice za l  57/ZO-2011 – prodej budovy (staré 
cenu 345,- Kè/m2 školy) na parc. è. 39 a pøilehlých zahrad na 
l 51/ZO – 2011 - finanèní pøíspìvek ZŠ a parc. è. 40,41 jedinému zájemci Jaroslavu 

MŠ Skalièka ve výši 5 000,- Kè na podporu do Hruškovi, Skalièka è. 166 za dohodnutou cenu 
soutìže STROM ROKU 2011 – Dubová alej ve 225 000 Kè za pøedpokladu dodržení 
Skalièce podmínek ve smlouvì (úprava celkového 
l 52/ZO – 2011 - žádost TJ Sokol Skalièka vzhledu budovy a pøilehlých zahrad)

o prodloužení doby splatnosti pùjèky do února l  58/ZO-2011 – kupní smlouvu na prodej 
2012. nemovitosti parc. è. 39 a 40,41 dle 

pøedloženého návrhu
l  59/ZO-2011 – pronájem bytu v domì è.p. 

88 paní Jarmile Krasòákové , Skalièka 37 na 
dobu 1 roku s úèinností od 1.1.2012, cena 25 Usnesení
Kè/m2ze schùze zastupitelstva obce Skalièka 
l  60/ZO-2011 – nájemní smlouvu na byt v 

konané dne 30.8.2011 domì è.p. 88 dle pøedloženého návrhu
v salónku Hospùdky u Bagarù l  61//ZO-2011 – finanèní pøíspìvek ve výši 

2 500 Kè pro Rannou péèi Olomouc
Zastupitelstvo obce schvaluje: l  62/ZO-2011 – finanèní pøíspìvek ZO ÈSV 
l  53/ZO-2011 - nejvhodnìjší nabídku na ve výši 19 000 Kè

realizaci veøejné zakázky“Oprava povodòových l  63/ZO-2011 – finanèní dar zastupitelstvu 
škod na místních komunikacích“ - firma PSS obce dle pøedloženého návrhu
Pøerovská stavební za cenu 445 558,- Kè
l  54/ZO-2011 - smlouvu o dílo s PSS Zastupitelstvo obce povìøuje starostku:

Pøerovská stavební, a.s. na realizaci veøejné l K podpisu kupní a nájemní smlouvy, 
zakázky „Oprava povodòových škod na která byla schválena
místních komunikacích“ l Øešit pøipomínky z dnešního jednání

Václav Váòa Koènarová Petra
místostarosta starostka



J U B I L A N T I 1.- 4.2012

Leden: Pollák Jozef è. 185 50 let
Èervek Josef è. 130 60 let
Mrhal Jaroslav è. 21 82 let
Vykopal Miloslav è. 85 83 let
Mrhal Stanislav è. 76 85 let
Humplíková Božena è. 12 87 let
Ivanová Milada è. 124 88 let

Únor:  Vinklárek Richard è. 116 80 let

Bøezen: Orava Petr è. 78 50 let
Èerveková Anna è. 150 60 let
Stržínková Zdeòka è. 28 81 let
Šindelková Ludmila è. 62 89 let

Duben: Foltýnková Marie è. 111 80 let

Z historie naší obce:

Rok 1970
Koncem minulého roku byla ustanovená komise pro vypracování plánu ke sjezdu rodákù.
Èleny této komise: Foltýnek K., Pavlík Fr., Kopeèný Fr., Pøikryl V., Andrys S.
K tomuto sjezdu byla vydaná speciální brožura: Pohled do minulosti Skalièky, která byla
vydaná v nákladech 600 kusù má 31 stran a obdržel jí každý pozvaný rodák.

Program sjezdu:
   4.èervenec 1970 : 15-17hod. pøíjezd rodákù a domluva ubytování.

18-19hod spoleèná veèeøe
19:30hod slavnostní zasedání MNV, vystoupení pìveckého vystoupení Jurik
20:00hod spoleèenský veèer , k tanci a poslechu hraje Meoptanka.

   5.èervenec 1970: 7:00hod budíèek s hudbou po vsi
8:15hod spoleèná snídanì v pohostinství Jednota
8:30-12hod prohlídka památek v obci Skalièka
12-13hod spoleèný obìd v sokolovnì
13:30-14hod øazení do prùvodu u vìtrného mlýnu
14:00hod prùvod vesnicí a odchod na výletištì
14:30hod projev zástupce ONV Pøerov
15-20hod sousedská zábava hraje JKP Hranice
20:00hod rozlouèení s rodáky

Celý tento program byl se zdarem uskuteènìn. Dìkujeme všem , kteøí se na nìm nemalou mírou podíleli.
Vstupné po oba dny bylo 10,-Kè.Vypilo se 10 pùlek piva, 250 l vína , 60 beden sodovek,snìdlo nespoèet 
cukrovinek a vykouøilo spoustu cigaret. Pecáky se pekly ve dvou pekárkách, které jsme rovnìž prodávali po 10,-
Kè. JZD dodalo 2 vepøe a tøetí se koupil,zabíjeèka se provedla u Cifrù.Vydalo se 150 snídaní,obìdù i veèeøí.
Rodáky pøivítal Karel Humplík a Antonín Andrys. Noclehy byly v sokolovnì v Hranicích,odvoz provádìlo 
požární auto. Pøálo nám pìkné poèasí a všichni návštìvníci byli spokojeni.

V r.1970 byla jmenována novou øeditelkou ZŠ. s.Marie Foltýnová. Soudruh Vítìzslav Pøikryl byl jmenován 
øeditelem ZŠ v Zámrskách. Pøi škole byla opravena a omítnutá bývalá hospodáøská budova. S. Fr. Pavlík zaèíná 
organizovat zájezdy do divadel v Hranicích a Olomouci.

Rok 1971
Zemøela dùchodkynì s.M.Šimarová, která pùsobila nìkolik let v místní škole a dìlala obecní kronikáøku. S.Pøikryl 
organizoval promítání filmù v obci a staral se o zajištìní filmù z Olomouce a Gottwaldova.ze sjezdu rodákù byla 
uspoøádaná výstava fotografií. 
Ve dnech 26-27 listopadu byly provedeny volby do zastupitelských orgánù. pro kandidátky
hlasovalo 99,3 volièù.



Základní škola Skalièka

V tomto krásném pøedvánoèním èase bychom rádi podìkovali paní starostce, zastupitelùm a 
pracovníkùm obecního úøadu i obèanùm obce Skalièka za úzkou spolupráci a pomoc pøi 
organizaci rùzných akcí poøádaných naší školou.

V prvé øadì dìkujeme za pomoc pøi organizaci draèích lodí, které se uskuteènily v srpnu na místní pøehradì.

Také moc dìkujeme všem za podporu pøi sbírání 
podpisù v anketì „STROM ROKU 2011“, kde jsme 
díky každému hlasu získali prvenství v celostátním 
kole této soutìže a postoupili jsme do Evropy.

PØEJEME KRÁSNÉ PROŽITÍ VÁNOÈNÍCH 
SVÁTKÙ

Ohlédnutí za kulturou

Blíží se konec roku a je èas na bilancování. Letošní rok jsme si kultury užívali hojnì v jakékoliv 
podobì.Poèínaje dobou plesù,dìtských karnevalù……………..velikonoèním putování, pochováváním basy 
vodìním medvìda, do toho nìjaký ten fotbalech èi šachový turnaj,vèelaøské setkání, kácení máje………..a 
rozsvìcováním vánoèního stromu a malým vandrem  konèe.Nebudu jmenovat všechny akce loòského roku,ale 
jistì mi dáte za pravdu,že jich letos bylo opravdu hodnì a myslím si, že nebyly vùbec k zahození.Samozøejmì 
nemùžu zapomenout na velikou událost naší obce a to dvojnásobnou prezentaci Vesnice roku a velké finále 
vyhlašování výsledkù spojenou s oslavou pro celou vesnici.Tyto všechny akce pro vás pøichystal kulturní výbor 
obce za spolupráce všech místních spolkù. Moc všem dìkujeme za pomoc a budeme se tìšit na další spolupráci. 
Krásné, bezstarostné vánoce a hodnì štìstí, zdraví v novém roce 
vám pøeje 

Eva Cifrová - pøedsedkynì kulturního výboru
 

Kulturní akce které nás v nejbližší dobì èekají:

Kulturní akce Leden - bøezen

Leden:
14.ledna -  šachový turnaj
21.ledna -  ples TJ Sokol

Únor:
4. února -  II. vèelaøský ples
11. února -  Dìtský maškarní karneval
18. února -  vodìní medvìda
25. února  -  Pochovávání basy
 
Bøezen:
divadelní pøedstavení TJ Sokol Døevohostice -  termín bude upøesnìn
Putování za velikonoèním vajíèkem  -  termín bude upøesnìn



Bilancování uplynulého roku

Již tradiènì a každoroènì píši, že 
roky bìží závratným tempem. I 
tento rok nebude v tomto ohledu 
v ý j i m k o u .  T a k ž e  z a è í n á m  
konstatováním, že roky bìží závratným tempem. 
Každý uplynulý rok je však neèím novým, nìkdy 
výjimeèným nebo jinak zvláštním. Každý rok si po 
právu zasluhuje malé ohlédnutí,  malé 
bilancování. Právì konèící rok 2011 byl pro náš 
Domov Vìtrný mlýn úspìšný. Zde bych sice mohl 
poznamenat, že i pøedešlá léta byla vždy nìèím 
úspìšná a obohacující. Ale tento rok letošní hraje 
opravdu prim v úspìšnosti let minulých. Všichni 
asi tušíte proè. Ano, je to zahájení výstavby 
nového pavilonu. Po dlouhých letech snah se 
koneènì podaøilo prosadit tuto stavbu. Již nyní se 
rýsuje její podoba. Stavbaøi z firmy Ptáèek se 
opravdu snaží. Cílem je dostat stavbu, dokud ještì 
nemrzne, pod støechu. Pak by totiž mohly 

pokraèovat stavební práce uvnitø pavilonu. Co bude øešit tato nová stavba? Odpovìï je velmi jednoduchá. 
Ubytování našich dìvèat. Doposud žijí dìvèata v pomìrnì nevyhovujících podmínkách. Sice by se s pøimhouøením 
oka dalo øíct, že jim to dosavadní ubytování staèí, ale nároky a standardy na životní podmínky se vyvíjejí a co staèilo 
kdysi, je dnes už nevyhovující. S novým pavilonem se výrazným zpùsobem zlepší ubytovací podmínky v našem 

Domovì. Kapacita se nebude mìnit. Zùstává stále 78 klientek. Ale nyní 
budou mít dva objekty k ubytování. Nový pavilon bude mít kapacitu 40 
míst. To je vlastnì polovina z dosavadního poètu. Tím dosáhneme toho, 
že dìvèata budou ubytována po tøech a výjimeènì i po dvou klientkách. 
Bytová buòka bude mít dva samostatné pokoje a u nich bude samostatné 
sociální zaøízení. Tedy jakési 2+1. Kromì toho bude v každém podlaží po 
jedné spoleèné místnosti. Z nich se bude vycházet v prvním patøe na dvì 
terasy. Jedna je orientována smìrem ke kapli a druhá do vesnice. V 
p ø í z e m í  s e  
b u d e  z e  
s p o l e è n é  
m í s t n o s t i  
vycházet do 
z i m n í  
z a h r a d y .  V  

budovì bude i 
velký „nemocnièní“ výtah na pøepravu postelí v pøípadì 
potøeby. Stavba má pùdorys velkého písmene „L“. 
Vnitøní prostor tohoto „elka“ je orientován smìrem do 
parku. Už nyní mám pøedstavu, jak krásné tam bude 
posezení v létì, po té co bude prostranství vhodnì 
upraveno. Budova pavilonu má být barevnì øešena v 
odstínech béžové. To vše doplnìno døevem a plazivými 
rostlinami. Pavilon bude zcela samostatný, i když zdroje 
tepla a elektøiny budou napojeny na již stávající objekt 
zámku. Myslím si, že nová budova bude hezky vypadat, 

ale hlavnì že splní nároènìjší požadavky na bydlení odpovídající nárokùm 21. století v péèi o 
osoby se zdravotním postižením.

Další významnou událostí roku bylo vítìzství v soutìži Strom roku. Jak víte, Alej ve Skalièce 
získala republikového prvenství a postupuje do soutìže Evropský strom roku. Ale na tom mají 
hlavní zásluhu dìti z místní školy v èele s paní øeditelkou. My jsme u této slávy jen proto, že 

vítìzná alej se nachází v našem parku.
A.Nìmec



Vèelaøi ZO Skalièka

Naše základní organizace bude v lednu slavit 1. rok výroèí založení, kdy jsme se osamostatnili od ZO 
ÈSV Hranice. Do naší vèelaøské organizace Skalièka spadá 9 obcí. Myslím si, že se nám všem v roce 
2011 daøilo.
Letošní rok byl mnohem lepší než rok minulý. Našim vèeláøùm a jejich vèelám se daøilo. Nákazy se 

nám vyhýbají. Vìtšina místních vèelaøù za podpory obce a dotací z EU a 
ÈR, už mají nové úly a zaøízení, které si sami vyrábí nebo kupují. 
Vytoèením medu vèelaøská sezóna nekonèí. Vèelaøi musí své vèelstva 
ošetøovat proti škùdcùm a nemocem. V zimním období se vèelaøi snaží 
vyrábìt nové úly, rámky, rojáky atd. Tyto vìci jsou zapotøebí mít v 
jarním období nachystané.

V roce 2011 jsme uspoøádali velké vèelaøské akce a akce, na kterých jsme 
se spolupodíleli. Pro naše èleny jsme uspoøádali pøednášky a kurzy s 
vèelaøskou tématikou a pro nevèelaøskou veøejnost pøednášky na téma 
vèelí produkty a apiterapie. 

Akce poøádané ZO ÈSV Skalièka:- 1. vèelaøský ples ve Skalièce
  - 1. mezinárodní setkání krojovaných vèelaøù a pøátel Èech, Slovenska a

      Polska ve Skalièce
  - Podzimní výstava ve Všechovicích poøádaná spolkem žen Rozmarýn a 
     našim vèelaøským spolkem
  - Pøi pøíležitosti svátku svatého Ambrože (patrona vèelaøù) byla sloužena
     mše za vèelaøe v kostele nejsvìtìjší trojice ve Všechovicích
  - Pøednášky vèelaøských odborníkù na schùzích ZO ÈSV Skalièka

Zveme všechny obèany na 2. vèelaøský ples, který se bude konat dne 
4.února 2012 v místní sokolovnì ve Skalièce. K tanci a poslechu 
Vám zahraje kapela Rose Band z Olomouce. V prùbìhu veèera 
chystáme dvì kulturní vystoupení. Bohatou tombolu, chutné jídlo 
a obèerstvení.

Závìrem bych chtìl podìkovat jménem svým a vèelaøù naší paní 
starostce a zastupitelstvu za pomoc na výše uvedených poøádaných 
akcích, které se nám vydaøili.

Za ZO ÈSV Skalièka Jaroslav Juráò ml., pøedseda

Pozdrav o.Jana

Hodnocení, testování, to jsou slova dnešních dnù. Banky se testují, jak by zvládly rozpad eurozóny, žáky pátých 
a devátých tøíd testují, jak na tom jsou se znalostmi, domácí spotøebièe se ohánìjí atesty nejnižší spotøeby 
energie a kdo by vùbec koupil nìjaký netestovaný vánoèní dárek? Ve Skalièce si tøistapadesátý den roku 2011 
mohou mnout ruce. V hodnocení obcí olomouckého kraje první, v celostátním kole soutìže Vesnice roku tøetí, 
nejkrásnìjší strom roku 2011 je lipovo dubová alej za zámeèkem.Sokolovna, námìstíèko pøed školou, chodníky 
ke høbitovu a na horním konci, všechno záøí novotou. „Èas radosti, veselosti“ zpívá se v jedné koledì a mùže to 
platit i pro nás. Zbývá ještì nìjaký test, jde ještì nìjaká inspekce? Pøichází a nedá se zdržet. Místo a èas narození: 
Betlém roku nula, ale rodí se do našeho èasu znova. Pøichází chudý, potøebný, bude pøijat Král? Pøijde za Ním 
nìkdo na návštìvu do Mlýna, do dépéesky, do eldéenky? Pøíjde ho nìkdo pozdravit pøed svatostánek? Pøeju 
všem ve Skalièce úspìch v posledním letošním testování! Krásné Vánoce!

o.Jan



Èinnost SDH Skalièka

Konec roku se nezadržitelnì pøiblížil a nastal èas se za uplynulým rokem ohlédnout a zhodnotit co 
se povedlo, nepovedlo, co se událo  a podobnì. Rok 2011 patøil pro naše hasièe k tìm „nároènìjším“, 
kdy k tradièním akcím, které hasièi poøádají (vodìní medvìda, pochovávání basy, kácení máje, 
dìtský den, sbìr šrotu a podobnì), jsme také provedli 7 brigád pro OÚ Skalièka. Jednalo se 
pøedevším o èištìní kanalizace, pálení klestí a obsluha pøi vyhlášení výsledkù – Vesnice roku. Hodnì èasu a starostí 
nám také zabrala pøíprava a samotná prezentace sboru v soutìži Vesnice roku. Když k tomu pøidáme èinnost v 
zásahové jednotce obce, kde jsme absolvovali tøi výjezdy, taktické cvièení, nejrùznìjší povinné školení a cvièení, 
požární sport, práci na technice ( oprava Tatry – 478 brigádnických hodin), tak je toho až nad hlavu. Do konce 
tohoto roku nás ještì èeká pravidelný výcvik nositelù dýchací techniky na požární stanici v Prostìjovì, zazimování 
techniky a zbrojnice. Dále, úèast  na výroèních schùzích v okolních sborech a pøedevším, 30 prosince v 18 hodin v 
salónku hospùdky u Bagarù probìhne výroèní schùze SDH.

Tímto všechny èleny SDH zveme 
na tuto schùzi.

Za tímto rychlým ohlédnutím jde 
vidìt, že èinnost hasièù byla jak 
èasovì, tak i fyzicky nároèná a 
pestrá a to co se nepovedlo letos, se 
doufejme povede pøíští rok. 
Závìrem bych chtìl jménem SDH 
Skalièka podìkovat všem hasièùm, 
obèanùm, sponzorùm a Obecnímu 
úøadu, za podporu a práci pro sbor 
a zásahovou jednotku obce a také 
všem popøát krásné vánoce a 
š�astný nový rok.

J. Honeš
velitel SDH

Myslivecké sdružení Nihlov-Tìšice

Èlenové MS Nihlov-Tìšice Dìkují, všem sponzorùm za ceny do tomboly na III. Mysliveckou zábavu, 
která probìhla v sobotu 19. listopadu v místní sokolovnì. Dìkujeme všem, kteøí se podíleli na 
úspìšném prùbìhu poøádané zábavy.

Štìpánský hon probìhne 26. prosince. Sraz úèastníkù v 9,00 hod v Dolních Tìšicích u bývalé farmy – ukonèení na 
chatì v Nihlovì.

Pøejeme spoluobèanùm pøíjemné prožití Vánoèních svátkù, mnoho zdraví a štìstí v roce 2012. 

za èleny MS Nihlov Tìšice
Zbynìk Kamas



Struènì ze Sokola

Kopaná - zhodnocení sezony 2011/2012

Po velmi krátké letní pøípravì zaèala 
podzimní sezona 13.srpna zápasem s nováèkem soutìže, 
mužstvem Beòova, výtìzstvím 4:1. Dále jsme pokraèovali 
ve velmi dobrých výkonech a pøidali další vítìzné zápasy. I 
když jsme pozdìji hráli i horší zápasy, stále jsme 
potvrzovali a šli za vytèeným cílem, což je postup do vyšší 
soutìže. Celkovì jsme po podzimní èásti a odehraných 11 
zápasech soutìže na 3. místì s bilancí 6 vítìzství, 3 remízy 
a 2 prohry. Nejlepším støelcem našeho týmu byl Jarda 
Škuta s 12 brankami. Pøíležitosti v utkáních dostávali 
všichni hráèi ze širokého kádru, v závìru jsme trochu 
doplatili na zranìní a nemoc hráèù. Celkovì lze zhodnotit 
podzimní èást sezony jako velmi zdaøilou, což ostatnì 
potvrzuje tabulka.
Zimní pøípravu zaèínáme 20.ledna 2012 a zpestøíme ji 
úèastí na zimním turnaji SILVER na umìlé trávì v 
Hranicích (rozpis viz níže) a soustøedìním na Rusavì. 
Pøedpokládaný zaèátek jarní èásti soutìže je cca 31.3.2012. 
Vzhledem k plánované reorganizaci soutìží je naším cílem 
postup do Okresního pøeboru. Doufáme ve Vaši podporu a 
úèast na domácích zápasech.

Vlastimil Adámek (trenér)

Š a c h y  aktuálnì

S o u t ì ž e  j s o u  
rozehrané, družstvo A 
j e  v  k r a j s k é m  
pøeboru na 6 .  m í s t ì ,  
družstvo B j e  v  
oblastním p ø e b o r u  
kraje na 2. p ø í è c e  a  
družstvo C a D zaènou 
až v lednu v o k r e s e .  
M l á d e ž  h r a j e  v  
s o b o t u  17.12. druhý 
turnaj GP k r a j e  v  
Mohelnici. Na prvním 
turnaj i  v  O l o m o u c i  
jsme mìli j e d n o  1 .  
m í s t o ,  jedno 2. a 
j e d n o  3 .  místo. Dne 
14.1 .2012 b u d e m e  
poøádat 3. turnaj  GP 
k r a j e  mládeže u 
n á s  v  sokolovnì. 
Pøijïte nás podpoøit.

Jaromír Vozák



Nesoutìžní sporty

Dovolujeme si pozvat všechny spoluobèany na akce poøádané, tradiènì, v závìru roku:
Zimní vandr (29.12.) – tentokráte si projdeme náš katastr a Sportovní odpoledne (30.12.) – více 
informací na pøiložených pozvánkách. TJ Sokol Skalièka pøeje svým èlenùm a spoluobèanùm 
krásné prožití vánoèních svátkù a do nového roku pøeje všem pevné zdraví, štìstí, pohodu a 
spokojenost.

Patrik Janda



Vèelí farma Skalièka

Vám nabízí med, medovinu, svíèky a kosmetiku z vèelích produktù. Tyto výrobky si mùžete zakoupit v novì otevøeném 
obchùdku v domì è. 167 ve Skalièce (vchod je od cesty od družstva).

Tímto bychom Vás chtìli do našeho obchodu pozvat na nákup vánoèních dárkù a zároveò 
popøát hodnì štìstí a zdraví do Nového roku.

manželé Jaroslav a Jitka Juráòovi

VÈELAØI ZE ZÁKLADNÍ ORGANIZACE 

SKALIÈKA

VÁS SRDEÈNÌ ZVOU NA

    2.VÈELAØSKÝ PLES

který se koná ve Skalièce v sobotu 4.února 
2012

ve 20:00 hodin
v místní Sokolovnì

K tanci a poslechu zahraje hudební skupina Rose Band
z Olomouce.
Dvì kulturní vystoupení. 
Bohatá tombola.
Obèerstvení zajištìno.
Vstupné 60,- Kè. 

Tìšíme se na Vaši úèast.
Vèelaøi ZO

Skalièka
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